
 
 
Aan: de leden van de gemeenteraad 
Van : Bestuur LOG 
Datum : 24 oktober 2015. 
 
In de laatste vergadering van uw Raad heeft uitvoerig gesproken over 
de (toekomst van ) de LOG. Wij zijn blij met uw oproep aan het College 
om met ons bestuur te spreken over een geleidelijke afbouw van de 
subsidie tot een bedrag van 11.800 euro, alsook met uw oproep aan het 
College om de gesprekken over de digitalisering van het archief te 
heropenen. 
Graag geven wij u een korte update van de stand van zaken rond de 
LOG. 
Wij streven er naar om per 1 februari 2016 digitaal zowel radio- als TV 
programma’s te kunnen uitzenden. We zullen daarvoor de 
samenwerking zoeken met ZIGGO en niet - zoals aanvankelijk de 
bedoeling was - met OLON. Wij zijn er van overtuigd, dat de 
ontwikkeling zal gaan in de richting van grote streek- en stadsomroepen 
en dat de OLON daarbij een stimulerende rol zal vervullen. Wij zijn al in 
gesprek met Omroep Tilburg en we gaan in gesprek met de omroepen 
van Oisterwijk, Moergestel en Hilvarenbeek om de mogelijkheden om te 
komen tot een grotere streekomroep dan wel een nog grotere 
stadsomroep te onderzoeken. Dat zal echter nog de nodige tijd vragen. 
In dat perspectief vinden wij het niet verantwoord om ons op dit moment 
bestuurlijk garant te stellen voor een vijfjarig contract met OLON ten 
bedrage van zo’n 35.000 euro. Daarom kiezen wij nu voor een veel 
voordeliger een-jaars contract met ZIGGO. Dat biedt minder 
mogelijkheden, maar voor ons doel vooralsnog voldoende.  
Inmiddels werken we aan de werving van vrijwilligers, aan de opbouw 
van de programmering ,aan de aanschaf van voor digitale uitzending 
noodzakelijke investeringen in materiaal en aan de opfrissing van 
huisstijl en huisvesting.  
Begin 2016 zullen we starten met een grote ledenwerfactie. 


